
Bestyrelsesmøde boligforeningen Sprotoften afdeling 9.Ådalen den 27. august 

2024 kl. 19:00 i fælleshuset. 

 

1.Siden sidst: Minigolfbanerne har fået ny belægning. Vi har gjort dem klar og de bliver brugt 

flittigt. Der er blevet sat solceller på taget af vaskeriet. Vi havde planlægningsmøde  i juni om 

sommerfesten. Den blev holdt 15.juni og det var en god fest. Der var loppemarked den 8.juni. 

Petangbanerne er ikke klar endnu. Vi vil prøve til næste år og da spørge Midtfyns bryghus og 

Pandekagebilen om de kan. Vi vil spørge musikskolen. 

 

2. Julefrokost i Ådalen:    Vi har besluttet os for lørdag den 23.november 14:00, hvis vi kan få 

fælleshuset, ellers forsøger vi os med 16.november. Der skal være en pris for voksne og en pris for 

børn. 

 

3.Havevandring: Det sker snart. Bent bestemmer en dato og et tidspunkt. Vi vil spørge Christoff, 

om han kommer med. Vi skal også se på gangstiernes fliser. 

 

4.Andreas skal have et møde med Christoff. Det drejer sig bl.a. om lamper på væggen af vaskeriet 

i stedet for lygtepæle. 

 

5. Realdania 25 år: I anledning af deres jubilæum kan mindst 150 mødesteder få en pavillon. Vi 

foreslår en nede ved søen. Der skal være mulighed for at grille. Alle kan søge. Det skal være inden 1. 

oktober. Den gamle pavillon ved legepladsen burde da fjernes. Helle har set en smart grill-løsning et 

sted.  

(Ådalen har en gammel grill i skuret, men vi ved ikke hvilken stand den er i. Den er stor og kræver 

meget kul. Vi kan oplyse om, at vi har den, hvis nogen vil låne den.) 

 

6. Eventuelt: Nogle taler om at genstarte maddamerne. Vi ser frem til det. Ryslinge forsamlingshus 

leverer mad til nogle private her i området. Vi kan spørge, om de kan levere til fester. 

Vi vil spørge Midtfyens Bryghus, om de vil arrangere ølsmagning i fælleshuset. Vi foreslår 24. 

oktober, men intet er bestemt endnu. Vi ved ikke, hvad det koster eller om fælleshuset er ledigt. 

 

Næste møde er tirsdag, den 24. september. 

 

Referent Jytte Hensen 


